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Z Á P I S N I C A  č. 2 / 2024 
  

zo zasadnutia Finančnej komisie Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  
zo dňa 13.3. 2024 o 16:00 hod. v zasadačke 025 na prízemí Úradu BSK. 

 
Členovia: Barto M., Beňová Makkiová M., Buocik J., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., 

Jánošík J., Kočkovský R., Vician M. 
Prítomní: Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík 

J., Kočkovský R., Vician M. 
Ospravedlnení:   Buocik J. 
Tajomník:    Vlčej Marek 

 
PROGRAM ZASADNUTIA 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

 
2. Body rokovania komisie  

 

Bod č. 1 
Pracovný návrh - Informácia o implementácii Programu Interact IV 2021 – 2027 a ukončovaní 
Programu spolupráce INTERACT III 2014 – 2020 

Bod č. 2 

Pracovný návrh - Odpočet Akčného plánu Bratislavského samosprávneho kraja pre implementáciu 
Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Bratislavského samosprávneho kraja na roky 
2021 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) za obdobie 15. 12. 2023 – 12. 04. 2024 

Bod č. 3 
Pracovný návrh - Správa o stave zabezpečenia sociálnych služieb v regióne Bratislavského 
samosprávneho kraja  za rok 2023 

Bod č. 4 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Bratislavského 
samosprávneho kraja 

Bod č. 5 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Bratislavského 
samosprávneho kraja 

Bod č. 6 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie nájmu pre Železnice SR v k.ú. Zohor z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, ktorým je modernizácia železničnej trate DNV – štátna hranica SR/ČR 

Bod č. 7 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného majetku do vlastníctva BSK od 

stavebníka spoločnosti  DOAS a.s. v k.ú. Senec 

Bod č. 8 

Pracovný návrh - Návrh na vyradenie Spojenej školy s vyučovacím jazykom maďarským, Lichnerova 

71, Senec s organizačnými zložkami Gymnázium Alberta Molnára Szencziho – Szenczi Molnár Albert 

Gimnázium s vyučovacím jazykom maďarským, Lichnerova 71, Senec a Stredná odborná škola 

ekonomická a pedagogická s vyučovacím jazykom maďarským - Közgazdasági és Pedagógiai 

Szakközépiskola, Lichnerova 71, Senec zo siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky a jej 

zrušenie a zaradenie Strednej odbornej školy ekonomickej a pedagogickej s vyučovacím jazykom 

maďarským - Közgazdasági és Pedagógiai Szakközépiskola, Lichnerova 71, Senec,  do siete škôl a 

školských zariadení 

Bod č. 9 

Pracovný návrh - Návrh na vyradenie Spojenej školy, Tokajícka 24, Bratislava s organizačnými 

zložkami Gymnázium, Stredná odborná škola drevárska  a Škola umeleckého priemyslu zo siete škôl a 

školských zariadení Slovenskej republiky a jej zrušenie a zaradenie Školy umeleckého priemyslu, 

Tokajícka 24, Bratislava do siete škôl a školských zariadení 

Bod č. 10 
Pracovný návrh - Návrh na vyhlásenie prebytočného majetku a obchodnej verejnej súťaže na prenájom 
majetku vo výlučnom vlastníctve Bratislavského samosprávneho kraja, v areáli strednej školy 
nachádzajúcej sa na ul. Na pántoch 

3. Rôzne 

4. Záver 
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1. Otvorenie 
 
Predseda komisie p. M. Barto privítal  poslancov a predkladateľov,  konštatoval,  že komisia je uznášaniaschopná a 
následne otvoril o 16,00 hod. zasadanie komisie. 
 

2. Body rokovania komisie 
 

Bod č. 1 
Pracovný návrh - Informácia o implementácii Programu Interact IV 2021 – 2027 a ukončovaní Programu 
spolupráce INTERACT III 2014 – 2020 

Materiál prezentovala: Dagmar Kyseľová, zástupkyňa riaditeľky odboru INTERACT 

Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 1/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 

 

Bod č. 2 

Pracovný návrh - Odpočet Akčného plánu Bratislavského samosprávneho kraja pre implementáciu 
Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Bratislavského samosprávneho kraja na roky 
2021 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) za obdobie 15. 12. 2023 – 12. 04. 2024 

  
  Materiál prezentoval: Ing. Matúš Krnčok, vedúci Inštitútu regionálnej politiky   
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 2/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 3 
Pracovný návrh - Správa o stave zabezpečenia sociálnych služieb v regióne Bratislavského 
samosprávneho kraja  za rok 2023 

 
Materiál prezentovala: PhDr. Marica Šiková, riaditeľka Odboru sociálnych vecí 

   
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 3/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 4 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Bratislavského 
samosprávneho kraja 

 
Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 
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Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 1 (Barto M.) 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 4/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 5 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Bratislavského 
samosprávneho kraja 

 
Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 
 
Finančná komisia bola informovaná o pozmeňovacom návrhu k tomuto materiálu, ktorý schválila komisia majetku, 
investícií a verejného obstarávania. Finančná komisia sa stotožnila s týmto pozmeňovacím návrhom komisie majetku 
a rokovala a hlasovala o materiáli v pozmenenej podobe. 
 
Pozmeňovací návrh komisie majetku spočíval v doplnení troch (body 8, 9 a 10) bodov do Článku 7 nasledovne: 
 
8. Zoznam prebytočného majetku je zverejnený na stránke samosprávneho kraja počas celého obdobia, keď je v 
majetku samosprávneho kraja alebo do doby, kedy zastupiteľstvo nezruší jeho prebytočnosť. 
 
9. Po vyhlásení nehnuteľného majetku za prebytočný samosprávny kraj informuje o tom príslušnú samosprávu, na ktorej 
území sa prebytočný majetok nachádza. 
 
10. O predaji prebytočného majetku v kompetencii zastupiteľstva, zastupiteľstvo samosprávneho kraja môže rozhodnúť 
najskôr až na nasledujúcom zasadnutí zastupiteľstva samosprávneho kraja, kedy bol vyhlásený za prebytočný. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 5/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál vrátane pozmeňujúcich návrhov 
vyplývajúcich z rokovaní Komisie majetku, investícií a verejného obstarávania a Finančnej komisie . 
 

Bod č. 6 
Pracovný návrh – Návrh na schválenie nájmu pre Železnice SR v k.ú. Zohor z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, ktorým je modernizácia železničnej trate DNV – štátna hranica SR/ČR 

 
Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 6/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 



 
FINANČNÁ KOMISIA ZASTUPITEĽSTVA BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA 

 4 

Bod č. 7 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného majetku do vlastníctva BSK od 
stavebníka spoločnosti  DOAS a.s. v k.ú. Senec 

 
Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 7/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 8 

Pracovný návrh - Návrh na vyradenie Spojenej školy s vyučovacím jazykom maďarským, Lichnerova 
71, Senec s organizačnými zložkami Gymnázium Alberta Molnára Szencziho – Szenczi Molnár Albert 
Gimnázium s vyučovacím jazykom maďarským, Lichnerova 71, Senec a Stredná odborná škola 
ekonomická a pedagogická s vyučovacím jazykom maďarským - Közgazdasági és Pedagógiai 
Szakközépiskola, Lichnerova 71, Senec zo siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky a jej 
zrušenie a zaradenie Strednej odbornej školy ekonomickej a pedagogickej s vyučovacím jazykom 
maďarským - Közgazdasági és Pedagógiai Szakközépiskola, Lichnerova 71, Senec,  do siete škôl a 
školských zariadení 

 
Materiál prezentovala : Mgr. Jana Zápalová, riaditeľka odboru školstva, mládeže a športu 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 8/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 9 

Pracovný návrh - Návrh na vyradenie Spojenej školy, Tokajícka 24, Bratislava s organizačnými zložkami 
Gymnázium, Stredná odborná škola drevárska  a Škola umeleckého priemyslu zo siete škôl a školských 
zariadení Slovenskej republiky a jej zrušenie a zaradenie Školy umeleckého priemyslu, Tokajícka 24, 
Bratislava do siete škôl a školských zariadení 

 
Materiál prezentovala: Mgr. Jana Zápalová, riaditeľka odboru školstva, mládeže a športu 
 
Komisia bola informovaná o priebežných rokovaniach súvisiacich s plánovanými zmenami v sieti škôl, ktoré vyplývajú 
zo schválenej Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania v stredných školách v BSK na roky 2023 až 2026, v rámci 
ktorej sa plánuje vybudovať Kampus bioenergetiky a krajinotvorby v Bernolákove. K vytvoreniu konkurencieschopnej 
ponuky študijných programov požadovaných aj partnermi projektu je plánované aj poskytovanie všeobecného 
vzdelávania so zameraním na prírodné vedy, počíta sa teda aj s gymnáziom. 
 
Na základe uvedeného sa predkladaný materiál rozšíri o zaradenie Gymnázia ako organizačnej zložky Spojenej školy, 
Ul. SNP 30, Ivanka pri Dunaji. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
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nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 9/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 10 

Pracovný návrh - Návrh na vyhlásenie prebytočného majetku a obchodnej verejnej súťaže na prenájom 
majetku vo výlučnom vlastníctve Bratislavského samosprávneho kraja, v areáli strednej školy 
nachádzajúcej sa na ul. Na pántoch 

 
  Materiál prezentoval: Mgr. Emil Pavlík, zástupca riaditeľky Úradu BSK   
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 8 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 10/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

3. Rôzne 

V rámci tohto bodu neprebehla diskusia. 

4. Záver 

Predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a spoluprácu a ukončil zasadnutie Finančnej komisie (o 17,25 hod).  

 
V Bratislave, dňa 13.3.2024  
 
Ing. Marek Vlčej, v. r. 
tajomník Finančnej komisie Z BSK 

Ing. Martin Barto, CSc., v. r. 
predseda Finančnej komisie Z BSK  


